
Komisia energetiky a podnikateľská 

 

Z á p i s n i c a 

Z 10. zasadnutia komisie zo dňa 19.03.2024 

 

Prítomní: 

podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie programových bodov 

3. Rôzne/diskusia 

4. Záver 

K programovým bodom zasadnutia: 

1. Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Mgr. Tibor Forró, oboznámil prítomných 

členov s programom a priebehom zasadnutia. Členovia komisie jednohlasne súhlasili 

s programom a priebehom zasadnutia. 

2. Prerokovanie programových bodov:  

a) Zverenie majetku mesta do správy ZPS a DS 

- Komisia vypracovaný materiál berie na vedomie a odporúča MsZ schválenie v zmysle 

uznesenia.  

     Výsledok hlasovania za : 8/8 

Prítomní: 8/10, Výsledok hlasovania: Za 

Za: 8, Proti: 0, Zdržali sa: 0   

b) Žiadosť spoločnosti SLOVAK PARCEL SERVICE s.r.o. 

- Komisia vypracovaný materiál berie na vedomie a odporúča MsZ schválenie v zmysle 

uznesenia.  

     Výsledok hlasovania za : 8/8 

Prítomní: 8/10, Výsledok hlasovania: Za 

Za: 8, Proti: 0, Zdržali sa: 0   

c) Návrh na schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

strategicko-plánovacieho regiónu Komárno do roku 2030 



- Komisia vypracovaný materiál berie na vedomie a odporúča MsZ schválenie v zmysle 

uznesenia.  

     Výsledok hlasovania za : 8/8 

Prítomní: 8/10, Výsledok hlasovania: Za 

Za: 8, Proti: 0, Zdržali sa: 0   

3. Rôzne/diskusia 

V rámci diskusie sa prejednávali nasledovné body: 

- KolByt – uskutočnili sa viaceré stretnutia s kompetentnými osobami, vedenie mesta sa 

zúčastnilo na Konferencii vykurovanie 2024 

- Momentálne sa spolupracuje s jedným profesorom, ktorý je v danej téme odborníkom 

a ktorý kompletne vypracoval projekt pre obnovu vykurovacieho systému v meste Nitra 

- Plánuje sa zvolanie MsZ len na tému KolByt 

- Pán primátor poskytol informácie o priebehu budovania športového ihriska na dvore ZŠ 

Korvína – odovzdanie by sa malo uskutočniť v priebehu mesiacov apríl-máj a bude spojené 

s Jesenným športovým dňom  

- P. Bakos sa informoval ohľadom žiadostí Clear Sky a Kolarms – mesto čaká na 

vypracovanie ZP a tiež na doplnenie žiadosti zo strany žiadateľov. 

 

4. Záver 

Na záver sa predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

Zapísala: Ing. Nikoleta Gőghová 

V Kolárove, dňa 21.03.2024 

Správnosť zápisnice svojim podpisom potvrdzuje:  

    

         

Ing. Mgr. Tibor Forró 

             predseda komisie 

 

 

 

 


